
     

   

 Občina Komen 
Odbor za gospodarstvo, okolje in prostor ter gospodarske javne službe (v mandatnem obdobju 2018 – 2022) 

 
 
Številka: 011-0003/2022-3 
Datum: 6. 6. 2022 

 
 

ZAPISNIK 
 
 
11. seje Odbora za gospodarstvo, okolje in prostor ter gospodarske javne službe v mandatnem 
obdobju 2018-2022, ki je potekala v sejni sobi Občine Komen. 
  
Začetek: 16.30 uri 
 
Prisotni: 

a) člani: Alenka Tavčar (predsednica), Gojmir Lešnjak, David Zega 
b) Vabljeni: Vlasta Kukanja, Andrej Prunk, KSP d.d. Sežana 
c) občinska uprava: Boštjan Frančeškin, Andreja Štok 

 
Odsotni: Kristina Božič, članica odbora, Stojan Tavčar, član odbora 
 
Predlagani dnevni red:   

1) Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti; 
2) Določitev in potrditev dnevnega reda; 
3) Potrditev zapisnika 10. seje Odbora za gospodarstvo, okolje in prostor ter gospodarske 

javne službe; 
4) Letno poročilo koncesionarja o izvajanju gospodarske javne službe »Zbiranje in prevoz 

komunalnih odpadkov« v Občini Komen za leto 2021 – seznanitev; 
5) Letno poročilo koncesionarja o izvajanju gospodarske javne službe »Urejanje in 

vzdrževanje pokopališč« v Občini Komen za leto 2021 – seznanitev; 
6) Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev javne službe ravnanja s 

komunalnimi odpadki v občinah Sežana, Hrpelje – Kozina, Komen, Divača; 
7) Predlog Pravilnika o sofinanciranju nakupa in vgradnje malih komunalnih čistilnih 

naprav v Občini Komen; 
8) Razno. 

 
Ad 1) 
Vse navzoče je pozdravila predsednica odbora in ugotovila, da so na seji prisotni 3 člani 
odbora ter da je sklepčnost zagotovljena. 
 
Ad 2) 
Predsednica predstavi predlagani dnevni red in da možnost članom, da podajo pripombe. 
 
Odbor je soglasno potrdil predlagani dnevni red s 3 glasovi ZA. 
 
 
 



    

 

Ad 3) Potrditev zapisnika 10. seje Odbora za gospodarstvo, okolje in prostor ter 
gospodarske javne službe; 
 
Pregledan je bil zapisnik 10. seje Odbora za gospodarstvo, okolje in prostor ter gospodarske 
javne službe št. 011-3/2021-17, z dne 20. 12. 2021. Pripomb na zapisnik ni bilo. 
 

Na glasovanje je bil dan 
 

SKLEP št. 1: 
Potrdi se zapisnik 10. seje Odbora za gospodarstvo, okolje in prostor ter gospodarske 
javne službe št. št. 011-3/2021-17, z dne 20. 12. 2021. 
 
Sklep je bil s 3 glasovi ZA sprejet. 
 
Ad 4) Letno poročilo koncesionarja o izvajanju gospodarske javne službe »Zbiranje in 
prevoz komunalnih odpadkov« v Občini Komen za leto 2021 – seznanitev 

 
Letno poročilo na kratko predstavi Vlasta Kukanja KSP d.d. Sežana. Na področju zbiranja in 
prevoza komunalnih odpadkov izpostavi povečevanje količine mešanih odpadkov, prav tako 
pove, da je »kvaliteta« zbranih mešanih odpadkov vedno slabša. Meni pa da samo osveščanje 
mogoče niti ni dovolj, temveč da bo potrebno po vsej verjetnosti začeti tudi z ostrejšimi ukrepi, 
Meni, da bi bilo potrebno več delati na področju osveščanja občanov glede ločenega odlaganja 
odpadkov. Pove tudi, da imajo vedno večje težave s prevzemniki odpadkov, cene se zvišujejo. 
Pove, da je v občini nekaj »kritičnih« lokacij eko otokov, na katera ljudje odlagajo vse vrste 
odpadkov in eko otoki so neurejeni. Pove tudi, da bo potrebno urediti pogodbe s posameznimi 
gospodarskimi subjekti. 
 
Sledila je razprava med člani odbora. 
 
David Zega sprašuje, kaj je mišljeno glede pogodb z gospodarskimi subjekti. 
 
Andrej Prunk pove, da ima zelo majhno število gospodarskih subjektov s sedežem v Občini 
Komen sklenjeno pogodbo s KSP d.d. Vsi ostali, ki nimajo sklenjenih posebnih pogodb, 
odpadke, ki nastanejo pri opravljanju gospodarskih dejavnosti, odvažajo na druge eko otoke, 
med ostale odpadke in zato posebej ne plačujejo. Meni, da bi bilo za to potrebno sprejeti 
poseben odlok, pozdravlja pa tudi zaposlitev novega inšpektorja v medobčinskem 
inšpektoratu. Izpostavi tudi morebitno postavitev video kamer na eko otoke. 
 
Gojmir Lešnjak izpostavi, da smeti očitno še vedno vozijo tudi z druge strani meje ter meni, da 
bi bila postavitev video kamer primerna. 
 
Vlasta Kukanja pojasni državno zakonodajo glede postavitve videokamer na eko otoke. 
Vlasta Kukanja izpostavi tudi onesnaženost odloženih bioloških odpadkov. 
 
Na glasovanje je bil dan 
 

SKLEP št. 2: 
Odbor za gospodarstvo, okolje in prostor ter gospodarske javne službe se je seznanil z 
Letnim poročilom koncesionarja o izvajanju gospodarske javne službe »Zbiranje in 



    

 

prevoz komunalnih odpadkov« v Občini Komen za leto 2021 ter je mnenja, da je 
primerno za obravnavo na občinskem svetu. 
 
Sklep je bil s 3 glasovi ZA sprejet. 
 
Ad 5) Letno poročilo koncesionarja o izvajanju gospodarske javne službe »Urejanje in 
vzdrževanje pokopališč« v Občini Komen za leto 2021 – seznanitev 
 
Letno poročilo na kratko predstavi Vlasta Kukanja KSP d.d. Sežana. Izpostavi izjemno veliko 
porabo vode na nekaterih pokopališčih, predlaga pa, da v primeru večjih težav na posameznih 
pokopališčih, vaški odbor povabi predstavnike KSP d.d. na sestanek. Pove še, da bodo v 
prihodnje pripravili vizualne podobe pokopališč.  
 
Po kratki razpravi je bil na glasovanje dan 
 

SKLEP št. 3: 
Odbor za gospodarstvo, okolje in prostor ter gospodarske javne službe se je seznanil z 
Letnim poročilom koncesionarja o izvajanju gospodarske javne službe »Urejanje in 
vzdrževanje pokopališč« v Občini Komen za leto 2021 ter je mnenja, da je primerno za 
obravnavo na občinskem svetu. 
 
Sklep je bil s tremi glasovi ZA sprejet. 
 
Ad 6) Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev javne službe 
ravnanja s komunalnimi odpadki v občinah Sežana, Hrpelje – Kozina, Komen, Divača 
 
Elaborat o oblikovanju cen storitev javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v občinah 
Sežana, Hrpelje – Kozina, Komen, Divača na kratko predstavi Andrej Prunk. Predstavi glavne 
razloge za povišanje cen storitev. 
 
Sledila je razprava med člani odbora. 
Glede na ugotovljeno napako (napačen izpis na 20. strani), bo KSP d.d. preveril ter poslal novo 
20. stran s pravilnimi številkami v tabeli. 
 
Na glasovanje je bil dan 
 

SKLEP št. 4: 
Odbor za gospodarstvo, okolje in prostor ter gospodarske javne službe se je seznanil z 
Elaboratom o oblikovanju cen storitev javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v 
občinah Sežana, Hrpelje – Kozina, Komen, Divača in predlaga občinskemu svetu, da ga 
potrdi. 
 
Sklep je bil s tremi glasovi ZA sprejet. 
 
Ad 7) Predlog Pravilnika o sofinanciranju nakupa in vgradnje malih komunalnih čistilnih 
naprav v Občini Komen. 
 
Predlog Pravilnika o sofinanciranju nakupa in vgradnje malih komunalnih čistilnih naprav v 
Občini Komen, predstavi Boštjan Frančeškin.  
Sledila je razprava med člani odbora. 



    

 

David Zega poda pripombo, da predvideni zneski za sofinanciranje malih komunalnih čistilnih 
naprav so glede na trenutno stanje, prenizki. 
 
Na glasovanje je bil dan 
 

SKLEP št. 5: 
Odbor za gospodarstvo, okolje in prostor ter gospodarske javne službe se je seznanil 
Predlogom Pravilnika o sofinanciranju nakupa in vgradnje malih komunalnih čistilnih 
naprav v Občini Komen in predlaga občinskemu svetu, da ga potrdi. 
 
 
Sklep je bil s tremi glasovi ZA sprejet. 
 
Ad 8) Razno 
 
Pod točko razno člani odbora niso imeli razprave. 
 
 
 
Zaključek seje: 17.50 uri. 
 
Zapisala: 
Andreja Štok 
Boštjan Frančeškin      
 
 Alenka Tavčar, predsednica 

 
 
 
 
 
Vročiti: 

- članom odbora 
- občinskim svetnikom (k gradivu za 20. redno sejo občinskega sveta) 
- županu 

 
 
 
 
 
 
 




